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Μ8 διασφαλίσει να προχωρήσει

υπαγωγή του ΑΞ I Κ στο ΤΕΠΑΚ
Συνεχίζει να διχάζει το θέμα υπαγωγής του

ΑΞΙΚ στο ΤΕΠΑΚ και μεταστέγασης του στην

Πάφο Το όλο θέμα συζητήθηκε εκ νέου χθες
στην Επιτροπή Παιδείας της Βουλής με την
πλειοψηφία των κομμάτων να τάσσεται υπέρ
της αναβάθμισης του ΑΞΙΚ με την προϋπόθεση

ωστόσο ότι θα διαφυλαχθούν τα δικαιώματα

φοιτητών και προσωπικού Υπέρ της
απόφασης τάσσονται τόσο το Υφυπουργείο
Τουρισμού όσο και ο ΠΑΣΥΞΕ καθώς και ο

Σύνδεσμος Ξενοδόχων ενώ αντιδράσεις έρχονται

κυρίως από τη Λευκωσία αφού εκτιμάται
ότι δεν έγιναν διαβουλεύσεις με όλους τους
εμπλεκομένους

Ο Χρίστος Χριστοφίδης βουλευτής ΑΚΕΛ
δήλωσε ότι το ΑΚΕΛ ενδιαφέρεται για τη διασφάλιση

της ακαδημαϊκής ποιότητας και του
επιπέδου των παρεχόμενων σπουδών καθώς
και της παραγωγής επαγγελματιών ποιότητας
και επιπέδου Ακόμη ανέφερε ότι πρέπει να διασφαλιστούν

τα δικαιώματα των φοιτητών και
τα καλώς νοούμενα συμφέροντα των εργαζομένων

στο ΑΞΙΚ
Η ευθύνη των λανθασμένων χειρισμών που

έχουν γίνει μέχρι σήμερα και ιδιαίτερα της
απουσίας ουσιαστικού διαλόγου με τη συμμετοχή

όλων των εμπλεκομένων βαραίνει την
κυβέρνηση κατέληξε ο κ Χριστοφίδης

Ακαδημαϊκή ποιότητα
δικαιώματα φοιτητών και

προσωπικού προτάσσει το ΑΚΕΛ

Ο αναπληρωτής πρόεδρος της Επιτροπής
Χρύσανθος Σαββίδης τάχθηκε υπέρ της δημιουργίας

τουριστικής σχολής στην Πάφο
Το ΑΞΙΚ ανέφερε ο κ Σαββίδης έχει σήμερα
250 φοιτητές και με την ίδρυση της σχολής

θα ξεκινήσει με 800 φοιτητές
Ο Γιώργος Κάρουλλας βουλευτής ΔΗΣΥ

ανέφερε ότι το ΑΞΙΚ ορθώς σήμερα εντάσσεται
στο ΤΕΠΑΚ ως ενιαία ακαδημαϊκή οντότητα
πράγμα που αναβαθμίζει την προσφερόμενη
εκπαίδευση

Ο πρύτανης του ΤΕΠΑΚ Παναγιώτης Ζαφείρης

ανέφερε ότι έγιναν διαβουλεύσεις με
όλα τα αρμόδια Σώματα ενώ όπως είπε τα
προγράμματα θα επιφέρουν επαγγελματικούς
τίτλους κατάρτισης μετά από τριετή φοίτηση

Νέα κρίση σοβεί στην Αγγλική Σχολή
Για το ζήτημα που έχει προκύψει στην Αγγλική

Σχολή με τις καταγγελίες για μεθοδευμένες

απολύσεις από πλευράς διεύθυνσης

καθώς και για αυξήσεις στα δίδακτρα τοποθετήθηκε

χθες ο βουλευτής του ΑΚΕΛ Χρίστος
Χριστοφίδης Δεχόμαστε παράπονα από γονείς

μαθητών και μαθητριών για το γεγονός
ότι εν μέσω οικονομικής κρίσης και ακρίβειας
υπάρχουν νέες αυξήσεις στα δίδακτρα Την
ίδια στιγμή να υπενθυμίσω ότι η Βουλή έχει
σταυρώσει ένα κονδύλι για την Αγγλική Σχολή

το οποίο ωστόσο μέχρι σήμερα κανένας δεν
έχει ενδιαφερθεί να ζητήσει την αποδέομευσή
του ώστε να το αξιοποιήσει

Επίσης εκφράζουμε ιδιαίτερη ανησυχία για
τις πληροφορίες που φθάνουν κοντά μας νια
σχέδιο απολύσεων εκπαιδευτικού προσωπικού
στην Αγγλική Σχολή Απολύσεις οι οποίες φαίνεται

να μη συνδέονται μόνο με τις οικονομικές
δυσκολίες που αντιμετωπίζει η Σχολή αλλά να
συνδέονται και με εκδικητικές κινήσεις έναντι
ακαδημαϊκού προσωπικού το οποίο το προηγούμενο

διάστημα αντέδρασε έντονα απέναντι
σε κάποιες μεθοδεύσεις της διοίκησης

Σύμφωνα με τον κ Χριστοφίδη η ηρεμία
και η σωστή λειτουργία της Αγγλικής Σχολής
είναι πρώτιστα ευθύνη του Διοικητικού Συμβουλίου

το οποίο διορίζεται από τον Πρόεδρο
της Δημοκρατίας Επίσης όπως είπε το ΑΚΕΛ
ενέγραψε στην Επιτροπή Παιδείας αυτεπάγγελτο

θέμα για συζήτηση
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ΜΕΛΕΤΗ ΤΕΠΑΚ

θερμοκρασία άνω του

ορίου στα δημοτικά
Τα αποτελέσματα έρευνας για την
ποιότητα του αέρα σε τάξεις
δημοτικών σχολείων δημοσίευσε το
ΤΕΠΑΚ αναφέροντας ανάμεσα στα
ευρήματα το γεγονός ότι για το
μεγαλύτερο μέρος του ημερήσιου
σχολικού χρόνου κατά τη θερινή
περίοδο η θερμοκρασία στις τάξεις
υπερέβαινε το συνιστώμενο ανώτατο
όριο ενώ και στο ένα τρίτο των
μετρήσεων για αιωρούμενα
σωματίδια στο εσωτερικό των τάξεων
η τιμή ξεπέρασε το συνιστώμενο όριο
Όπως αναφέρει ανακοίνωση η μελέτη
αυτή αποτελεί την πρώτη έρευνα που
διεξάγεται σε αντιπροσωπευτικό
δείγμα του σχολικού πληθυσμού της
Κύπρου 42 δημοτικά σχολεία από
όλες τις επαρχίες για την αξιολόγηση
ποιότητας εσωτερικού αέρα σε τάξεις
δημοτικών σχολείων κατά τη θερμή
περίοδο Μάί'ου-Ιουλίου

Συγκεκριμένα
αναφέρεται ότι η
μελέτη 5ΤΕΡ5
πραγματοποιήθηκε
τον Μάιο-Ιούλιο
του 2021 περίοδο
κατά την οποία
εφαρμοζόταν ένα
ειδικό υγειονομικό
πρωτόκολλο
εονΐϋ-19 για τη

λειτουργία των σχολείων Με τη
χρήση ερωτηματολογίων
συλλέχθηκαν τα χαρακτηριστικά των
σχολείων/τάξεων και με τη χρήση
αισθητήρων αξιολογήθηκαν τα
επίπεδα περιβαλλοντικών
παραμέτρων για 24 ή 48 ώρες σε
εξωτερικούς και εσωτερικούς χώρους
δύο τάξεις ανά σχολείο σε δημόσια

δημοτικά σχολεία πυκνοκατοικημένων
περιοχών βαθμός αστικοποίησης 1

και 2 στην Κύπρο Η ερευνητική
ομάδα στην ανακοίνωσή της
σημειώνει ότι απαιτείται περαιτέρω
έρευνα για την καλύτερη κατανόηση
της δυναμικής αλληλεπίδρασης
περιβαλλοντικών παραμέτρων σε
συνδυασμό με δείκτες υγείας ή

πρόληψης μετάδοσης ιών και
μικροβίων στο εσωτερικό σχολικό
περιβάλλον λαμβάνοντας υπόψη και
τις πολιτικές που ανταποκρίνονται
στην κλιματική κρίση αλλά και τα
υγειονομικά πρωτόκολλα Τη μελέτη
διεξήγαγαν το Διεθνές Ινστιτούτο
Κύπρου για την Περιβαλλοντική και
Δημόσια Υγεία και το Τμήμα
Ηλεκτρολόγων Μηχανικών και
Μηχανικών Ηλεκτρονικών
Υπολογιστών και Πληροφορικής του
ΤΕΠΑΚ σε συνεργασία με την εταιρεία
Ι_θΐ3ητυ5 Ιηηον3τίοη Ι,τά και την
εταιρεία Ρήοθβθ Βθ5θ3π:ή
Ιηηονβτίοη Ιΐά



3. Ο ΚΑΘΕΝΑΣ ΤΟ ΒΙΟΛΙ ΤΟΥ

Μέσο: . . . . . . . . .ΠΟΛΙΤΗΣ
Ημ. Έκδοσης: . . .02/06/2022 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .02/06/2022
Σελίδα: . . . . . . . . 11

Ο καθένας το βιολί του
Μεγάλη συζήτηση σχετικά με την επέκταση του
ΤΕΠΑΚ Στη Λευκωσία θεωρούν ότι το ΤΕΠΑΚ

κλέβει το ΑΙΙΚ ενώ στη Λεμεσό είναι
θυμωμένοι επειδή φεύγει ένα μέρος του από την
πόλη Την ίδια ώρα τρίβουν τα χέρια τους στην
Πάφο από ικανοποίηση για την ίδρυση
πανεπιστημιακής σχολής στην πόλη Γενικότερα ο

καθένας κάνει την ανάγνωση που τον βολεύει με
βάση τα δικά του συμφέροντα Η πραγματικότητα
είναι άλλη κανένα πανεπιστήμιο δεν ανήκει μόνο
σε μια πόλη ούτε η ίδρυση μιας νέας
πανεπιστημιακής σχολής είναι το ίδιο με την
απορρόφηση ενός ινστιτούτου

Παζ
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Τέτοια να
ακούμε

Το ΤΕΠΑΚ έγινε ο πρώτος
δημόσιος οργανισμός σιην

Κύπρο που διαθέτει ένα
κατάλληλα διαμορφωμένο

και εξοπλισμένο δωμάτιο
θηλασμού συμβάλλοντας

με αυτόν τον τρόπο στην

ενθάρρυνση του μητρικού
θηλασμού και στηρίζοντας

εμπράκτως τις θηλάζουσες
μητέρες της

πανεπιστημιακής
κοινότητας και τα παιδιά

τους Να και κάτι που μας

ξάφνιασε ευχάριστα τις
τελευταίες ημέρες Να

βλέπουμε τέτοιες κινήσεις
να πιάσει επιτέλους

ευρωπαϊκούς ρυθμούς η

Κύπρος μας Μπράβο στο

ΤΕΠΑΚ

Λίλα
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